
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Årsmöte 

Protokoll 

Sollefteå 2018-04-14 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Daniel Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Närvarande:  

Ombud: Åke Olofsson, Jan Bäckström, Sune Wallin, Jerker Larsson, Michael Kraft, Elisabeth 

Nilsson, John Nilsson, Zelimkhan Ismailov, Timmy Landfors och Nils Dahlström. 

 

Förhinder: Elina Ulander-Harström, Tomas Holmlund, Johan Sjölund och Tommy Häggqvist. 

 

Ej närvarande: Karin Strömgren, Tommy Arhusiander, Marcus Edström,  

Håkan Olofsson, Marie Hjältman, Rune Danica, Erik Hedin och Johan Sjölund. 

 

Styrelse: Agneta Norman, Daniel Andersson, Göran Mikaelsson, Maria Rollmar,  

Göran Molin 

 

Förhinder: Magnus Edin 

 

Suppleanter: Bertil Johansson och Alf Hallén. 

 

Förhinder: Melinda Hednoff 

 

Adjungerade: Fredrik Axelsson, Carina Nilsson, Conny Matsson,  

Sven Persson och Roger Johansson. 

 

Revisorer: Thomas Holmström, Gunnar Lindfors och Teresia Blomsten. 

Suppleanter: Thomas Fälldin 

Ej närvarande: Pär Henriksson och Charlotte Thelin 

 

Övriga: Thomas Eriksson F/P, Tommy Karlsson, Seth Hallestam, Krister Wallin Valberedning 

och Madelen Engman FK 

 

§ 2 Kallelse till mötet 

Kallelse har gått ut till ombuden via post samt på vår hemsida. 

Årsmötet godkände att mötet var behörigen utlyst. 

 

§ 3 Parentation 

Parentation hölls för våra avlidna medlemmar under 2017. 

 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 5 Ombudsupprop 

17 röstberättigade samt 13 utan rösträtt. 



 

§ 6 Praktiska frågor 

Daniel berättade vad som gäller för lunch och kvällen med middag och show. 

Göran berättade om reseersättning bilersättning 34 kr/mil.  

Respektive betalar 700: - swish till kassören. 

 

§ 7 a) Val av presidium 

 a) Ordförande Daniel Andersson 

 b) Sekreterare Agneta Norman 

  

§ 8 Val av justerare och rösträknare 

a) Justerare Jerker Larsson och Mikael Kraft 

 b) Rösträknare Conny Matsson och Fredrik Axelsson 

 

§ 9 Information från Madelene Engman, avtalssekreterare GS, FK. 

Madelene berättade lite om sig själv och att hon 2016 blev vald till 1:e vice ordförande i 

förbundet på kongressen.  

Hon gick igenom tre näringspolitiska rapporter. Den första om skogen den andra om 

förpackningsindustrin och den tredje om industriellt träbyggande.  

Skogen. Varför näringspolitik? Genom att jobba för att politiska beslut ska gynna våra branscher 

bidrar vi till trygghet för våra medlemmar. Utredningen skogen görs med GS och BWI. 

Förpackningsindustrin. Vi måste utveckla förpackningarna till att bli mer klimatsmarta. 

Utredning förpackning görs med GS och UNI global union,  

Industriellt träbyggande. Det behöver byggas mer under de närmaste 40 åren än vad det byggts 

under hela mänsklighetens historia.  

Hon berättade att valet 9 september är jätteviktigt vi måste få ut våra frågor. Arbetsmiljöfrågan är 

viktig så det blir bra för våra medlemmar ute på arbetsplatserna. Integrationsfrågorna är viktiga, 

de utrikesfödda har svårt att få arbete och vi behöver kompetensen på våra arbetsplatser. Politiker 

som vill förändra LAS bland annat. 

LO har en förhandling med arbetsmarknadens parter. LO vill att det ska vara drägligt att arbeta. 

Det är svårt att få igenom det är att ge och ta. 

 

§ 10 Verksamhetsberättelse 

Rådsansvariga föredrog sin verksamhetsberättelse  

Thomas Eriksson berättade om det facklig/politiska rådet. Vi måste jobba inför valet i höst, man 

måste jobba hårt för att vi inte ska förlora våra tryggheter i jobbet.  

Daniel Andersson föredrog om ungdomsrådet Nathalie har hoppat av sitt uppdrag så vi behöver 

fler till rådet och en ny ansvarig.  

Bertil Johansson föredrog försäkringsrådets berättelse det behövs fler i rådet.  

Daniel Andersson föredrog värdegrundsrådets berättelse. Rickard har avsagt sig sina uppdrag så 

vi behöver en ny ansvarig. Förbundet har fortfarande inte genomför certifieringen av HBTQR 

Madelene förklarade att det är dyrt och svårt att få utbildning i detta men de jobbar på det.  

Conny Matson föredrog arbetsmiljörådets berättelse. Henrik Sahlén har avsagt sig sina uppdrag, 

så där behöver vi mer folk och vi måste ha en ansvarig.  

Daniel Andersson föredrog informationsrådet det består av tre stycken de skickar ut infoblad och 

uppdaterar hemsidan. De har startat ett instagram konto. Det har kommit nya riktlinjer för PUL 

man får inte sprida personuppgifter på folk. Det kommer ut riktlinjer från GS hur vi ska handskas 

med detta. 

Sven Persson föredrog studierådets berättelse. Viktigt att vi får folk till utbildningarna. 



Alf Hallén föredrog facklig närvaro 4 fysiska möten. Fjolårets resultat är bra, det är fortfarande 

för få som är ute på FN vi har 170 arbetsplatser med 1-2 medlemmar, där måste vi vara. Det är 

bra om fler är ute på andra arbetsplatser än sin egen. Vi måste bli bättre på att värva 

elevmedlemmar och sedan ta vara på dem när de går ut skolan så de blir fullvärdiga medlemmar. 

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen och lägga den till handlingarna. 

 

§ 11 Ekonomi 

Vi har fått från revisionsbyrån att vi borde ha en placeringsinstruktion när vi har placerade 

pengar. Göran Molin föredrog avdelningens placeringsinstruktion. 

Årsmötet beslöt att anta placeringsinstruktionen. 

 

Uppsägning av stipendiefond. Vi har fortfarande pengar 70.000:- i Nordea för denna fond. 

Fonden är nedlagd 2008. Styrelsen förslag är att föra över pengarna till avdelningens konto i 

Swedbank. 

Förslag från medlem att styrelsen undersöker om att vi använder pengarna till studier. 

Årsmötet beslöt att föra över pengarna till avdelningen och att styrelsen använder pengarna 

(70.000 kr ) till studier. 

 

Förslag om sammanträdes- och uppdragsarvode, Roger föredrog detta förslag som var utskickat 

med handlingarna. 

Styrelsens förslag är att man ersätts med 800:-  

Alf Hallén har ett motförslag att man ersätts med 1000:-  

Mikael Kraft har ett motförslag att inte införa detta. 

 

Styrelsens förslag mot Mikaels förslag handuppräckning och det blev styrelsens förslag som gick 

igenom. 

Styrelsens förslag på 800:- mot Alfs förslag på 1000:- handuppräckning det blev  

Alfs förslag som gick igenom 

Årsmötet beslöt att vi ska ha Sammanträdes- och uppdragsarvode och ersättningen blev 1000:-. 

 

§ 12 Ekonomisk berättelse 

Kassör Göran Molin föredrog den ekonomiska berättelsen. Resultatet blir -185 600:-   

Årsmötet beslöt att lägga berättelsen till handlingarna. 

 

§ 13 Förslag godkännande av verksamhet/ekonomisk berättelse 2017 

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhet- och ekonomiska berättelsen. 

 

§ 14 Revisorernas berättelse 

Teresia Blomsten föredrog revisionsberättelsen. 

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen. 

 

§ 15 Ansvarsfrihet 

Teresia Blomsten föreslog årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 

Årsmötet beslöt att bevilja ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2017 för styrelsen. 

 

§ 16  Val 

 Valberedning. 

Krister Wallin föredrog valberedningens förslag. 

 



Kassör 2 år Göran Molin inga övriga nominerade 

 

Styrelseledamot 2 år Göran Mikaelsson 

   Agneta Norman 

   Maria Rollmar 

 

Fyllnadsval 1 år Mattias Tjernström 

                     1 år Nils Dahlström 

                     1 år Timmy Landfors 

Övriga nominerade  

Jerker Larsson 

Röstning Mattias 16 röster, Nils Dahlström 11 röster, Timmy Landfors 11 röster  

Jerker Larsson 9 röster 

 

Styrelsesuppleanter 2 år  Johan Mikaelsson 

          Jerker Larsson 

          Thomas Fälldin 

Övriga nominerade  

Linus Westin 

Röstning Johan 16 röster, Jerker Larsson 13 röster, Thomas Fälldin 10 röster  

Linus Westin 9 röster 

 

Revisor 2 år Tomas Holmström  

 

Revisorssuppleant 2 år Charlotte Thelin  

 

Förbundsmötet 2 år Agneta Norman  

 

Suppleant 1:a 2 år Melinda Hednoff 

 

Suppleant 3:e 2 år Teresia Blomsten 

Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

 

§ 17 Valberedning 1 år  

Tommy Karlsson, Krister Wallin, Sune Wallin och Seth Hallestam.  

Årsmötet beslöt enligt förslaget samt att Krister Wallin är sammankallande. 

 

§ 18 Motioner och yttranden 

Motion från GS-Klubben vid Postnord Strålfors AB Tandsbyn  

svar från styrelsen: 

- Att motionens första, tredje och fjärde att-sats ska anses besvarad. 

- Att andra att satsen avslås. 

Årsmötet beslöt enligt styrelsen förslag. 

 

§ 19 Information från avdelningen 

Inget nytt att berätta. 

 

 

 



§ 20 Övriga frågor  

Thomas frågade om ringkampanjen GS har ringt 1636 samtal sedan veckan innan påsk. LO 

kollektivet har ringt 25.000 samtal. 

Göran Molin berättade att P-O kommer till Kramfors och talar på 1:a maj. 

Daniel berättade att han kommer att tala i Berg och Magnus Drougge talar i Strömsund 1:a maj. 

Veckan innan kommer Magnus Drougge vara ute i avdelningen. 

V22 kommer Peter Mongs ordf. avd 13 hit till avdelningen och ska ut på arbetsplatser. 

 

§ 21 Avslutning 

Daniel Andersson tackade för förtroendet att leda mötet och Madelene fick en gåva från 

avdelningen. 

 

 

 

Protokollförare: 

Agneta Norman 

 

 

 

Mötesordförande: 

Daniel Andersson          

 

 

 

 

Justerare     Justerare 

Jerker Larsson     Mikael Kraft 


